



Jim Watson
Mayor/Maire

Office of the Mayor
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
E-mail: Jim.Watson@ottawa.ca

Bureau du Maire
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télééc. : 613-580-2509
Courriel : Jim.Watson@ottawa.ca

April 6th 2017

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those assembled at the Italian Canadian Historical Centre this evening to recognize the Carleton University and University of Ottawa students, who are the 2017 recipients of the Giovanni Caboto Awards, presented by The National Congress of Italian-Canadians Foundation (Eastern Ontario and Outaouais District) and The National Congress of Italian-Canadians (National Capital District).

These scholarships serve as a valuable incentive for students of Italian heritage to pursue higher education. They also promote the postsecondary study of the Italian language, culture and civilization, in addition to Italian-Canadian studies.

As Head of Council, I want to congratulate this year's bursary recipients and offer my best wishes to them for success with their university studies.

The National Congress of Italian-Canadians Foundation (Eastern Ontario and Outaouais District) and The National Congress of Italian-Canadians (National Capital District) also merit praise for their benevolent support of this important scholarship program.

Allow me to convey my best wishes to everyone present tonight for a most memorable celebration.

Sincerely,

Le 6 avril 2017

J'ai l'immense plaisir de souhaiter la bienvenue, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, à toutes les personnes venues ce soir au Centre historique italo-canadien afin de féliciter les étudiants de l'Université Carleton et de l'Université d'Ottawa, lauréats des bourses Giovanni Caboto de 2017 remises par les sections de l'Outaouais et de l'Est de l'Ontario de la Fondation du Congrès national des Italo-Canadiens ainsi que par la section de la capitale nationale du Congrès national des Italo-Canadiens.

Ces bourses d'études constituent un excellent moyen d'inciter les étudiants d'origine italienne à poursuivre des études supérieures; elles favorisent aussi la poursuite d'études universitaires portant sur la langue, la culture et la civilisation italiennes de même que d'études italo-canadiennes.

En tant que chef du Conseil municipal, je tiens à saluer les lauréats et à leur souhaiter beaucoup de succès dans leurs études.

Les sections de l'Outaouais et de l'Est de l'Ontario de la Fondation du Congrès national des Italo-Canadiens et de la section de la capitale nationale du Congrès national des Italo-Canadiens méritent également des louanges pour leur généreux appui à cet important programme de bourses d'études.

Je souhaite à tous les participants ici réunis une célébration des plus mémorables.

Meilleures salutations.

Jim Watson, Mayor/Maire

